
Økonomiudvalget årsberetning 2025 for 2024 

Beretning 

Resultatet af 2024 blev et overskud på 19.887 DKK, selvom der var budgetteret med et underskud på 
74.200 DKK  

Vi har et samlet indestående på 661.009 DKK, hvoraf de 66.451 befinder sig i vores Svenske selskab. 

Vi har en stærk og sund økonomi, hvor indtægter og udgifter balancerer fornuftigt over tid.  

Et væsentligt bidrag til vores gode økonomi er vores onsdagsarbejde. Det vedligehold vi selv kan lave er 
bogstaveligtalt guld værd. Det er primær det arbejde vi gennemfører på vores lader, som sparer os for 
mange penge. En anden årsag til den gode økonomi er at vi ikke har brugt de planlagte midler til 
vedligehold af laderne, så det må vi blive bedre til. 

2024 blev ikke som forventet, noget blev dyre – noget blev billigere: 

 Vi brugte flere penge på snerydning. 
 Vi brugte færre penge på forbrug af el. 
 Vi have nogle dyre reparationer på vandet i sumpen. 
 Vi brugte ikke penge på laderne (Kenneth) selvom der var budgetteret 100.000 kr. 
 Vi har ingen væsentlige nyanskaffelser ud over ladepladsen til el-biler, som er betal over det svenske 

selskab. 
 

En stor tak til Nicholas og Anders, som er de personer som udfører det daglige økonomiarbejde, og 
selvfølgelig skal vi igen i år takke Jytte for at revidere regnskabet.  

 

Søren Kodal 


